
 

 

IZVEŠTAJ O RADU ZA 2022/23 

 

 

     Poštovani, 

 

 Od kada sam postao predsednik trudio sam se da popravim imidž STSS-a, koji je bio ozbiljno 

narušen zbog loših organizacija medjunarodnih turnira u prošlosti. Prvo sam počeo sa SERBIA 

OPEN za mladje kategorije, kasnije i za seniorski SERBIA OPEN, a kruna tog plana je bilo evropsko 

prvenstvo za mladje kategorije održano u beogradskoj Areni.  

 

  Naime, to EP prvobitno je bilo planirano da se održi u Novom Sadu, ali usled nepostojanja uslova  

za održavanje tog turnira u Novom Sadu, turnir je morao biti prebačen u Beograd, jer beogradska 

Arena je jedina sala u Srbiji koja ispunjava kriterijume za održavanje istog. S obzirom da je budžet 

već bio odredjen, ovo premeštanje turnira nam je donelo veće troškove (troškovi Arene, tarafleks 

pod, hoteli, ljudi u organizaciji...). Ovo EP je bila šansa da dokažemo da smo sposobni da sa 

profesionalnim pristupom i krajnje ozbiljno organizujemo turnir, tako da odustajanje od EP za 

mladje kategorije nije bila opcija.  Celu prvu polovinu 2022. godine proveo sam u organizaciji i 

traženju finansijera za ovaj najbitniji stonoteniski dogadjaj u poslednjih 15 godina. 

  Ovo EP koje smo organizovali u Beogradu je okarakterisano kao nabolje organizovano EP u 

istoriji. Obezbedili smo najbolje uslove što se tiče treninga, takmičenja i hotelskog smeštaja, do 

sada takave uslove niko nije obezbedio na ovom nivou takmičenja. Potvrdu toga dobili smo od 

celokupnog rukovodstva ETTU koje se lično u to uverilo. Informacije o našoj profesionalnoj 

organizaciji predsednica ITTF-a je dobila nakon početka turnira i došla nam je u posetu, što je bio 

presedan u pozitivnim smislu. Dokazali smo da možemo da organizujemo turnir na svetskom 

nivou, i veoma smo ponosni zbog toga. 

 

Kao krajnju potvrdu našeg uspešnog rada ukazano nam je poverenje i dodeljena nam je 

organizacija turnira  EP za veterane 2025. godine koje će se održati u halama 2.3 i 4 beogradskog 

Sajma 2025. god. , što je potvrdjeno marta meseca ove godine u Sarajevu.  Od Ministarstva  

sporta dobili smo podršku za organizaciju turnira i trenutno čekamo komisiju ETTU da dodje u 

obilazak. EP za veterane je inače daleko najmasovniji trunir na nivou evropskog stonog tenisa i 



kao takav predstavlja veliku priliku da naš savez ostvari dodatni prihod, a ja sam siguran da ćemo 

mi tu priliku i iskoristiti. 

 

   Nažalost, pored ovih velikih poslova i projekata, neprestano sam nailazio na prepreke u vidu 

nekih oportunista, prepreke bez kojih bi sigurno još bolje i kvalitetnije obavili konkretne poslove. 

Mi funkcionišemo u okviru svojih mogućnosti, budžet nam je toliki koliki je, i ja se od početka 

borim da nam se on poveća od strane ministarstva. To još uvek nismo uspeli, ali ja ću i dalje 

nastaviti da se borim u okviru institucija sistema za povećanje budžeta stonog tenisa. Što se 

sponzorstava tiče, u prvom mandatu sam uspeo da nadjem sponzore da popunimo budžet 

vanbudžetskim sredstvima, u drugom mandatu još uvek nisam uspeo, kako zbog obaveza oko 

organizacija gore pomenutih turnira, tako i zbog opstrukcije koju sam ranije pominjao.  

Na mejl adrese velikih kompanija posalat je predlog za saradnju, odnosno sponzorstvo i imamo 

neka obećanja koja se mogu ostvariti. Namera mi je da se u 2024. godini više posvetim tome i 

siguran sam da ćemo uspeti. Da bismo ostvarili značajan napredak neophodno je da svi zajedno 

učestvujemo u ovakvim projektima, jer na taj način možemo da idemo napred. U sportu, naročito 

u ovom kojim se mi bavimo, nema mesta opstrukciji. Ako se svi udružimo i podržavamo jedni 

druge, napredak je siguran. Na različite načine pokušavam da popularizujem stoni tenis, a uz 

podršku svih vas uspeh bi bio neminovan.  

 

  Stonoteniskih klubova u Srbiji nema previše i kao takvi su mi svi bitni. I nas, stonoteniskih radnika 

takodje ima premalo, kada bi svi krenuli da guramo u pravcu boljitka stonog tenisa verujem da 

bismo mogli da uradimo nešto veliko. Ono što niko od nas ne sme da dozvoli jeste da nečiji lični 

uspeh bude važniji od uspeha njihovog kluba, a urušavanje STSS-a je nedopustivo u svakom 

smislu. Mi svi treba da budemo na jednoj strani, podmetanje „nogu“ ovom rukovodstvu STSS-a, 

neće doneti ništa dobro.  

Mišljenja sam da je maksimum naših kapaciteta ogroman, i nemojte dozvoliti da se on ne iskoristi.  

 

Beograd, 7.12.2023. 

 

                                                                                                             Srdačan pozdrav, 

                                                                                                            Aleksandar Karakašević______ 

                                                                                                                Predsednik STSS 


